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bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 21.09.2011

Betalingsring og Grøndal:
En borger spurgte til et evt. borgermøde i Grøndalsområdet i forbindelse med etablering af en 
betalingsring. Lokaludvalgsformand Bent Christensen oplyste at der ikke på nuværende tidspunkt er 
planer om et møde, men at lokaludvalget med stor sandsynlighed ville ønske at bakke op om et 
arrangement i Vanløse.

Ny lokalplan for Kirkebjerg Skole:
To borgere spurgte til lokaludvalgets høringssvar vedr. ny lokalplan for Kirkebjerg Skole. 
Baggrunden er kort, at en gruppe borgere, bl.a. Vanløsehøj Vejlaug protesterer mod udvidelsen, og 
finder, at en udvidelse i det omfang, der planlægges, burde have affødt en miljøvurdering. 
Forvaltningen har ikke vurderet, at en miljøvurdering er nødvendig. 

Lokaludvalgsformand Bent Christensen forklarede kort, at høringssvaret var endeligt udfærdiget af 
ham, efter lokaludvalgets bemyndigelse, da høringsfristerne lå således, at et endeligt svar ikke ville 
kunne behandles på et møde. 

Lokaludvalgets begrundelse for at bakke op om den nye lokalplan er først og fremmest at der uden 
tvivl er brug for pladserne i distriktet. Med hensyn til det konkrete byggeri, er det vurderingen fra 
lokaludvalget, at højden er som på det eksisterende byggeri, og derfor inden for rammerne af det 
nuværende, så rent lokalplansmæssigt er forslaget i orden. Dog understregede formanden 
vigtigheden af, at alle synspunkter kommer med videre til den politiske behandling af forslaget, og at 
alle parter derfor bør indgive et egentligt høringssvar. Det blev desuden påpeget, at eksisterende 
støjværn og evt. belysning og anden sikkerhed omkring den offentlige sti ikke som sådan er 
lokalplanstof, og burde kunne løses ved en henvendelse fra beboerne i området til forvaltningen. 
Lokaludvalget hjælper gerne til ved en sådan henvendelse, hvis beboerne ønsker det.




